
1

岘港 / 顺化 / 会安 / 巴拿山

船转中越迦南岛 FUN AROUND CENTRAL
VIETNAM CAM THANH ISLAND
Da Nang / Hue / Hoi An / Ba Na Hills
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注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.

岘港 Da Nang
一个主要港口城市位于中属南沿海地区，也是越南河内和胡志明城市的中
部，岘港越南的第三大城市。A major port city located on the coast of 
the South China Sea at the mouth of the Han River in the South 
Coast at Vietnam, it is midway between Hanoi and Ho Chi Minh City, 
the largest city of Central Vietnam and 3rd largest city in Vietnam.
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岘港Da Nang巴拿山Ba Na Hills

顺化Hue

会安Hoi An

联合国世界遗产目录 - 天姥寺
UNESCO World Heritage Site - Thien Mu Pagoda
大理石灰岩山峰 - 五行山 (电梯 Lift)
Marble Limestone Peaks - Marble Mountains
梦幻风景 - 巴拿山 (缆车 Cable Car)
Fairy View - Ba Na Hills
迦南岛 - 水椰林 (竹篮船 Basket Boat)
Cam Thanh Island - Water Coconut Forest
船游韩江沿岸风光 Cruising Along Han River
越南道地咖啡 Vietnamese Coffee
全程不进购物店 Zero Shopping Shop

会安古街 Hoi An Ancient Street

宫廷风味 Royal Style Cuisine
巴拿山顶自助餐 Ba Na Hills Buffet
海鲜风味 Seafood Cuisine (每人半只龙虾 Half Lobster / Pax)
中华料理 Chinese Cuisine (烤鸭 & 乳猪 Roasted Duck & Suckling Pig)
(乳猪为16人以上团体 Suckling Pig for Group 16 Pax Above)

住宿当地4星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel

缩小版的北京紫禁城 - 顺化皇城
Mini Version Of Beijing Forbidden City - Hue Royal Palace
中国人登陆越南的第一站 - 会安古城
First Landing Point Of Chinese People - Hoi An Old Town
被福布斯杂志评为世界六大最美丽的海滩 - 美溪海滩
The World's Six Most Beautiful Beaches By
Forbes Magazine - My Khe Beach

含票 Include Ticket 世界遗产目录 World Heritage Sites

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT

越南
VIETNAM
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顺化          岘港

第 1 天 出境          岘港 机上用餐/晚

岘港          会安第 2 天
迦南岛(含竹篮船): 因贯穿在岛屿间的水椰林而闻名，乘坐竹篮船穿行在水
椰林中(2人1船)，趣味十足。进入生态旅游区域，体验各式活动：垂钓、传
统撒网捕鱼、民俗游戏等。
备注: 游船另给小费，建议两万越南盾或马币四令吉。
悠闲体验: 享受一杯越南道地咖啡。
会安古城: 现今完好保存下来的古建筑、古街道体现了中国、日本和越南文
化与建筑风格之间有机的融合。
日本廊桥: 最古老的廊桥，外观古朴，非常有历史气息。
福建会馆: 是当时福建社团集会的场所，后来福建会馆成了供奉妈祖天后的
寺庙，供奉的女神妈祖栩栩如生，慈祥博爱。
新奇屋: 又名黎氏宗祠，主人曾经是清代的一位黎姓商贾，迁至越南后建造
此屋，建筑糅合了中日越三国的风格。
会安古街: 被康泰纳仕旅游者杂志评选为十大景点，古街以古香古色和幽静
迷人而闻名。

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往岘港。
五行山(含电梯): 五座山峰(金、木、水、火、土)拔地而起，气势雄伟壮观，
故名五行山。
山茶半岛: 山茶半岛也叫山茶山、猴山，观半山腰上的灵应寺及巨型白玉观
音像，眺望岘港海湾美景。
灵应寺: 寺庙所在的山茶半岛山风景迷人，可以看海，或登上观世音欣赏寺
庙全景。
美溪海滩: 柔软的细沙、清澈的海水依然足以打动你，尤其在阳光明媚时，
海景显得格外美丽。

早午晚44km

会安          巴拿山          顺化第 3 天
巴拿山(含缆车): 乘坐世界最长独线的缆车游览巴拿山，欣赏四季变化的美
景。
佛手金桥: 一座造型奇特的桥梁，桥身宛若一条金色缎带，并由两只巨手托
捧着。
空中花园: 包括圣园、天堂、神秘等10个园区，这些园区的名字都来自于园
区的景物和建筑风格。
法国村: 再现了一个经典浪漫的法国城，这里有古典的法式建筑、广场、教
堂、小镇、村庄、酒店、餐厅和咖啡厅等等。
梦幻小游乐园: 有游行、有表演，还有游乐园，仿佛迪士尼乐园。
白玉坐佛: 它面对岘港而立，坐拥着整个巴拿山，守护着这片大地。

早午晚65km 118km

97km第 4 天
顺化皇城: 最大最完整古建筑群，断壁残垣流露出沧桑历史感。
午门: 皇城正门，城墙上破败的痕迹显得让皇城显得更有韵味。
太和殿: 皇城中最大的建筑，既有中式风格，又有越南特色。
阮朝九鼎: 九口铜铸大鼎，每一个鼎象征着阮朝的一位皇帝，因此被称为阮
朝九鼎。
天姥寺: 第一位统治顺化阮氏皇帝所建，地理风水好景观视野极佳。
船游香江: 香江两岸风光诗情画意，被誉为“顺化的灵魂”。

早午晚

Depart          Da Nang
Assemble at internarional airport, departure flight to Da Nang.
Marble Mountains (Include Lift): A cluster of five marble and limestone hills 
with named after the five elements: metal, water, wood, fire and earth.
Son Tra Mountain: Known as Monkey Mountain. An Lady Buddha statue which is 
considered as the tallest one in Vietnam.
Linh Ung Pagoda: It is located at a beautiful scenery, can see the sea, or you 
can enjoy the panoramic view from the pagoda.
My Khe Beach: famous for its blue sky, smooth white sand, gentle slope, clear & 
warm water year round and beautiful areas surrounded by coconut trees.

MOB/DDay 1

Cam Thanh Island (Include Basket Boat): Board on boat (2 Persons 1 Boat) and 
commence cruising on the Cua Dai River. Join in local fisherman on the river 
and experience on round net or cast net. Explore the now tranquil 
coconut-palm flanked waterways.
Remark: Boat tour’s tipping recommend around 20,000 Vietnam Dong or RM4.

Enjoy a cup of Vietnamese Co�ee for relax moment.
Hoi An Old Town: An exceptionally well-preserved South-East Asian trading 
port. Its buildings and its street plan reflect the influences.
Japanese Covered Bridge: The landmark of wooden bridge featuring elaborate 
carvings and a pedestrian passageway.
Phuoc Kien Assembly Hall: As a traditional assembly hall for the Chinese ethnic 
group from Fujian, but later was transformed into a temple dedicated to Thien 
Hau – the goddess of sea. 
Tan Ky Old House: Example of 18th merchant’s residence in this major commer-
cial port town. The name Tan Ky, meaning “Progress Shop”, was given by the 
owner’s wish for a prosperous business.
Hoi An Ancient Street: Top 10 attractions point in Conde Nast Traveler 
Magazine, it is famous with its antique and peaceful.

BLDDay 2 Da Nang          Hoi An

Hoi An         Bana Hill          Hue BLDDay 3
Ba Na Hills (Include Cable Car): A hill station and resort located in the Trường 
Sơn Mountains west of the city of Da Nang.
Golden Bridge: The latest weird and wonderful structures around the world. 
Golden Bridge is supported by the enormous gray hands.
D’Amour Garden: Designed in European style and divided into several small 
gardens. Each small garden carries one theme and di�erent layout to the 
gathering of so many beautiful flowers of Europe.
French Village: A romantic French city with classic French architecture, 
squares, churches, towns, villages, hotels, restaurants and cafes.
Fantasy Park: Satisfies the entertainment demands of all ages, featuring 
amusing games for children to X-games for adults.
Sakyamuni Buddha Statue: A 27-meter-high white Sakyamuni Buddha Statue 
with the octagonal base having a story about the eight stages of the Buddha’s 
life.

Hue Royal Palace: A walled palace within the Hue, the former imperial capital of 
Vietnam. This building is a symbol of wealth and power.
Meridian Gate: Also known as the South Gate, is the main gate to the Imperial 
City.
Thai Hoa Palace: The most important constructions of Hue Imperial City where 
Nguyen kings had ruled the country for over 100 years.
Nine Dynastic Urns: This artwork represents the unity and the beauty of the 
country as well as the sustainable and permanent existence of Nguyen Dynasty.
Thien Mu Pagoda: Its iconic seven-storey pagoda is regarded as the uno�cial 
symbol of the city.
Perfume River Cruising: Perfume River is known as the "Soul of Hue".

Hue          Da Nang BLDDay 4

Han River Cruise: Enjoy the scenery along the Han River by boat. During the 
weekends, you can see the Dragon Bridge spraying water and fire.
Dragon Bridge: Crosses the Han River providing the shortest road link from the 
Da Nang International Airport to other main roads in Da Nang city.
Han River Bridge: A cable-stayed swing bridge that can swings on its axis to 
allow shipping tra�c to pass along the river.
Love Bridge: Each padlock put on the bridge represents a beautiful love story 
that draws a large number of tourists.

End of journey, return flight to home.
iO Travel hope to serve you again soon !

Da Nang          Return B/MOBDay 5岘港          入境第 5 天
船游韩江: 船游欣赏韩江沿岸风景，途经韩江四大桥梁，还能看到摩天轮，
特别是周末还能看到龙桥喷水和喷火。
龙桥: 龙桥横贯釬江东西两岸，连接岘港国际机场和岘港沿海美丽的海滩。
韩江桥: 可分为两半并进行90度的旋转，从而为大型船只开通新的道路。
情人桥: 情侣喜欢扣上刻有两人名字的“爱情锁”，象征永恒坚固的爱情。

送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。
鸿运旅游期待与您再出发 ！

早/机上用餐

44km

65km 118km

97km
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